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英语作文大全200字带翻译1I believe when we were little babies,we were taught to learn to share with first,I don’t now I can underst...
英语作文大全200字带翻译1
I believe when we were little babies,we were taught to learn to share with first,I don’t now I can understand happiness will make me feel happier,while share my sadness with my friends will make me reduce I told my friends I got the first praise in the recital contest,they all congratulated to me and said many good words,which made me I got blame from my teacher,I told my friends,which made me felt comfort also helped me feel ’s more,sharing my experience with others that help them lots can makes me feel my emotion and things with others makes me feel ’d better try to learn to share,and then you will understand.
我相信在我们还是小孩的时候，我们就被教导要学会与人分享。起初，我不是很明白。但现在我慢慢地了解了。分享快乐会让我更加快乐，而和朋友分享我的悲伤也会减轻我的悲伤。当我告诉我的朋友我在朗诵比赛上取得第一名的时候，他们都向我表示祝贺，并说了很多好话，这让我感到更开心。当被老师责备时，我告诉我的朋友，说出来能让我感到舒服。此外，他们的安慰也能让我感到更舒适。更重要的是，分享我的经验给他们，能够帮助他们使我感到很满足。不管怎么说，与别人分享我的情感，事情让我觉得很棒。你最好也努力尝试着分享，之后你就会明白了。
英语作文大全200字带翻译2
What is success? I think different people will have different answers. Some people think that success is earning a great deal of money or working in the government. Or success is nothing but we look for all the time.
In my opinion, success is quite simple. It means you can live the life you want and you can feel happiness very often. Sometime, money cannot bring you happiness or satisfaction, and you can’t have the feeling of success. Because money is just the tool to achieve your goal but never the goal. Therefore, looking for what you really want and then work hard for it. Then you are close to success.
什么是成功?我想这是一个仁者见仁智者见智的问题。有的人认为，赚很多的钱或者在政府部门任职就是成功，又或者成功并不是什么东西，但我们却对它孜孜以求。
我认为，成功很简单，那就是你能过上你想要的生活，并能常常感觉到幸福。有的\'时候，金钱并不能带给你幸福感或满足感，那也就不能感觉到幸福了，因为金钱只是你实现目标的工具而不是终极目标。因此，知道自己想要的，然后为之努力，那你也就离成功不远了。
英语作文大全200字带翻译3
今天，妈妈一大早就去菜地里拔草。
Today, my mother went to pull grass in the vegetable field early in the morning.
我们不知道妈妈去菜地里拔草，我们打电话找妈妈，知道妈妈在菜地，我们也去了。到了莱地，我们也去帮忙拔草。妈妈先把地锄了锄，把草根都锄掉，我们负责把草根拾出来。我问妈妈：“这地里 怎么这么多蚯蚓呀？”妈妈说：“蚯蚓喜欢地呀！”我们还看见许多西瓜虫，它们可以变成圆球，好可爱呀！我们锄完草已经中午了，原来拔草这么辛苦啊！
We didn\'t know that my mother was pulling grass in the vegetable field. We called to find my mother. We knew that my mother was in the vegetable field, and we also went. When we got to ledi, we also went to help pull the grass. My mother hoed the ground first, and we were responsible for picking up the grass roots. I asked my mother, \"Why are there so many earthworms in this field?\" Mother said: \"earthworms like it!\" We also see a lot of watermelon worms. They can turn into balls. How lovely! We have finished weeding at noon. It\'s so hard to pull the grass!
英语作文大全200字带翻译4
As the most important festival in China since ancient times, the Spring Festival is always being excepted by we kids. Because we don\'t need to do any homework during this time very \'s really a precious holiday for us. And our parents are free from their work too. We go to our grandparents\' to get together with them to enjoy the moment when the new year comes.
I will priciate if the holiday to be longer.
作为一直以来中国最重要的节日，春节总是带给咱们这些小孩美好的期待。首先，在这春节期间咱们不用写作业了。这对咱们来说真是弥足珍贵的假日。咱们的父母也放假，所以咱们能一起去爷爷奶奶家欢度新年，一起享受新年钟声敲响时的快乐。
当然，如果这假期长一点的话咱们会更开心的。
英语作文大全200字带翻译5
Before I was five years old, my parents gave me what I wanted, but as I became bigger, they changed their attitude towards me. My parents no longer satisfy me with all I want. When I want to buy a new dress, my mother won’t buy for me directly, she asks me to do something to exchange for it. Such as doing the housework or making progress in the study. What’s more, when I meet the difficulties, my parents won’t solve them for me immediately, instead, they will leave me to think about them and help me to solve them. What my parents do to me is right, it is my road to grow up.
在我五岁以前，我的父母给予我想要的东西，但是随着我长大，他们对待我的态度发生了改变。我的父母不再满足我想要的一切。当我想要买一条新裙子，妈妈不会立刻买给我，她会要求我去做一些事情，以此来交换。比如做家务或者学习上有所进步。而且，当我遇到困难了，我的父母不会立刻帮我解决，相反地，他们让我自己思考问题，然后帮助我解决。父母对我做的是正确的，这是我的成长之路。
英语作文大全200字带翻译6
I always want to change my hairstyle,because I want to look as my idol‘s image,but i don’s have the courage to do last,my friend gives me the courage,she tells me that I should try and not to have regret at the young agree,I am so happy about my new hairstyle,it brings me the new the new things is good.
我总是想改变我的发型,因为我想要看起来像我偶像的形象,但是我没有勇气去做。最后,我的朋友给了我勇气,她告诉我,我应该试着去做,不要在年轻的时候留下遗憾。我同意她的说法,我很满意我的新发型,它给我带来了新的心情。尝试新事物是好的。
英语作文大全200字带翻译7
今天是一个很隆重的日子，因为开学了！我兴奋地坐着爸爸的.车去了学校。
Today is a very grand day, because the school begins! I went to school in my fathers car excitedly.
到了学校，我下车一看，哇塞！学校变化真大。操场上的一对足球网不见了，旧草皮也换了，远远看，就像真的小草一样，绿油油的，在秋天阳光下，闪着明亮的光。
When I get to school, I get off the bus and have a look. WOW! School has changed a lot. A pair of football nets on the playground have disappeared, and the old turf has been changed. From a distance, it looks like real grass, green, shining bright in the autumn sun.
不一会儿，同学们来了，还来了一些新同学。我玩了一会儿，开始发书了。我领到了一批新课本，好开心啊。
Soon, the students came, but also some new students. I played for a while and began to distribute books. I got a batch of new textbooks. Im so happy.
我又重新是个帅气的小学生了。我要好好学习，长大了去当一个作家，写好听的故事给小朋友们。
I am a handsome primary school student again. I want to study hard, grow up to be a writer, write good stories for children.
一定要好好学习，加油！
We must study hard and come on!
英语作文大全200字带翻译8
it\'s generally considered that reading do a lot of benefit to our only can it make our after-school life more meaningful and l,but it can expand our a result,with reading more,we would grow into a better person.
however,in current days,many of us spend most of the leisure time in playing games or surfing the internet,instead of \'s a pity to find it less and less our students are interesting in reading,or have formed a habit of reading.
so,in order to revive reading,this beneficial activity,we\'d better take action right \'s read together,learn together and grow !
人们普遍认为阅读做了很多有益于我们。不仅可以使我们的课余生活更加多彩，但能拓宽我们的视野，阅读更多，我们会成长为一个更好的人。
然而，在目前的日子里，很多人把大部分时间花在玩游戏或上网，而不是阅读。发现它越来越少，我们的学生很有趣，或者已经养成了阅读的习惯，这太可惜了。
所以，为了振兴阅读，这种有益的活动，我们最好马上行动。让我们一起读，一起学习和成长!
英语作文大全200字带翻译9
家是什么?家是一杯醇厚的牛奶，给了我丰富的营养和健康的身体。 家是什么?家是一个有趣的乐园，给了我无尽的快乐和自由。
What is home? Home is a cup of mellow milk, which gives me rich nutrition and healthy body. What is home? Home is an interesting paradise, which gives me endless happiness and freedom.
家是什么?家是一个大大的拥抱，给了我阳光般的温暖和美好的希望。 家，我爱你!是你给了我丰富的营养和健康的身体，是你给了我无尽的快乐和自由，是你给了我阳光般的温暖和美好的\'希望!
What is home? Home is a big hug, which gives me sunshine like warmth and good hope. Home, I love you! You give me rich nutrition and healthy body, you give me endless happiness and freedom, you give me sunshine like warmth and good hope!
英语作文大全200字带翻译10
I will have a busy summer vacation. I am going to do my homework every day .
I am going to the library to borrow some books and go to the shops to buy some am going to do sports such as playing table tennis, swimming and so on.
I am going to visit my grandparents and stay there for a week. I am going to help my parents do some housework.
翻译：
我暑假会很忙。 我每天要写作业。 我打算去图书馆去借书、去商店买书。
我要做运动，如：打乒乓球、游泳等。我要去看爷爷奶奶并在那住一周。我要帮父母做家务。
英语作文大全200字带翻译11
Last night,I was waked up by a hailstorm at the hail was very hit heavily on the windows of my was more scared than the was a long,I fell asleep under my morning,I was sad when I saw my favorite sun flowers were all day before,they were growing hate hail.
昨天晚上，午夜的时候我被冰雹惊醒了。冰雹很大。它重重地撞在我家里的窗户上。冰雹比闪电还可怕。我很害怕。过了很长的时间，我在被子里面睡着了。第二天早晨，当我看到我最喜欢的向日葵全死了的时候，我非常的伤心。前一天，它们还长得很旺盛。我讨厌死冰雹了。
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I am from spring ,the weather is wet and can play kite.
In summer,the weather is wet and can swim in the swimming the autumn,the weather is cool and can play kite, the winter,the weather is cold and never snow.
How about you?
我来自广州。春天，天气潮湿温暖。我会放风筝。
夏天，天气又湿又热。我可以在游泳池里游泳。秋季，天气凉爽干燥。我也可以玩风筝。在冬天，天气寒冷干燥。从来不下雪。
你呢？
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小路 The Small Road
There is a small road near my can go this road to school,so that I can reduce night,as it was dark,I felt a little scared,but I still decided to go that was so quiet and nobody was rushed mother told me never do it again,because it was said yes.
我家附近有一条小道路，我可以走这条路去学校，这样可以缩短时间。有一天晚上，天黑了，我有点害怕，但是我还是决定走这条路。路上很安静，周围没有人。我跑着回家了，我妈妈告诉我以后不要这样做了，因为很危险。我答应了。
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